

## Referat fra bestyrelsemøde fra d. 13.06.24 i afd. 300

Ref: Karina

1 Referat fra sidst godkendt.

### 2 Opfølgning fra tidl. referater og markvandring og ref. fra 21.05.2024

2.2.a Bestyrelsen/ Fællesbo/sælger mødes.d. 19.06.24 vedr. pullerter og fartbegrænsning i afdelingen. Så det bliver hensigtsmæssig for alle.

2.2.b De beboer der har henvendt sig vedr. problemer med altanerne vil blive kontaktet.

2.2.c Der er blevet rykket for en konklusion ved firmaet der har undersøgt vores tages stand.

2.2.d Tørretumbler nr 7 har igen været i stykker. Denne gang sad der en BH-bøjle fast. Obs! Opfordring gives til at bruge en vaskepose.

2.2.e Udgifter til viceværterkontoret vil fremadrettet være på områdeØst regnskab.

2.2.f Der er igen rettet henvendelse til Fællesbo for at få rettet kælderrums Kaldenavne, så de står rigtig nævnt i varmeregnskab. Det skulle nu være ok.

2.2h Adresseændring vedr. internettet forventes at blive løst hurtigt.

2.2.i Fællesbo har haft kontaktet BL vedr. det juridiske omkring at fremvise eks. fodbold m.m. i Slap Å. Der tages kontakt til Copy dan for at få en event/ modtage pakke. Denne forventes at være gratis.

3.a Giraf vippe er nu opsat

3.b Juletræ plantes til efteråret.

3.c Vinduer i blok 5 og 6 startes der på skift af vinduer i uge 34

### 3 Drift / Fællesbo

Intet nyt

### 4 Afdelingsmøde

Afdelingsmødet d. 18.09.2024 . Det bliver Dinna Endrup Madsen fra organisationsbestyrelsen der deltager. Se nærmere i invitationen fra Fællesbo.

### 5 Regnskab

Der er stadig uoverenstemmelser på regnskab fra 2023. Derfor holdes der igen møde på Fællesbo d.16.06.2024.

Regnskab for 2024 er delvis fremlagt for bestyrelsen af den nye kasser. Der er givet kasseren tegningsret / fuldmagt til rådighedsbeløbets konto. Regnskabet vil blive et punkt fremover på alle møder.

## **6 Mindesammenkomst i Slap á**

Bestyrelsen har besluttet at det skal være gratis at låne Slap Á til mindesammenkomst ,for beboer der er bosat i afdelingen.

## **7 Forretningsordenen i bestyrelsen**

Bestyrelsen arbejder på at lave en forretningsorden der bl.a. indbefatter at Formanden sendes på kursus i bestyrelsesarbejde i efteråret, såfremt der er plads, og kasseren skal på kursus i regnskab , når der kommer et sådanne kursus.

Der er besluttet at beboer der vil have noget med på bestyrelsesmøderne skal henvende sig til :  
Formanden Rikke Trillingsgård Zink Tolstedparken 207 [1.tv](mailto:1.tv) eller på tlf..28254635

De nye tiltag fra EU og Fællesbo vedr. regnskab og bestyrelsens arbejdsgange bliver en del af forretningsordenen. Dette og meget mere skal bruges, som et arbejdsredskab for bestyrelsen.

## **8 Næste møde onsdag d.14.08.2024 kl 18.30 i Slap Á**

## **9 EVT.**

**Bestyrelsen ønsker alle beboer og personaler en rigtig god sommer!**

**Husk fælles afgang til Sankt Hans d. 23.06.24. Se opslag i opgang. Vel mødt**